
科技创新与国际合作论坛 

暨中国旅美科技协会康州分会

2017年会 

  Register at https://www.eventbrite.com/e/cast-ct-annual-meeting-2017-tickets-30545232613 

                               January 21, 2017, 9AM to 4 PM   

      Luce Hall Auditorium 101, 34 Hillhouse Ave, New Haven, CT, USA 

Co-organized by：  

Sponsored by： 
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Agenda 
8:30 AM — 9:15 AM  Registration and Networking 

9:15 AM — 9:30 AM Open remark and introduction— 主持人：廖 宏 

 余國營, President of CAST-CT, Yale University  

 潘星华,  President –Elect 2018 of CAST USA, Yale University  

 邢继俊博士，中华人民共和国驻纽约总领事馆科技参赞 

9:30 AM - 11:00 AM 专题演讲一— 介绍人：蔡逸强,余國營 

 1,From Stone Age to Modern Nano-electronics：  马佐平院士 

 2,新形势下在中国创新创业的体会： 徐德清博士 

 3,关于走出去及海外投资的观察和思考： 朱青 创始人及CEO    

 4,  中国深圳创业大赛第一届国际赛 -- 中国深圳住北美经贸代表处代表 

Coffee Break and Networking 11:00 AM - 11:15 AM 

11:15 AM - 12:30 AM 专题演讲二 — 介绍人：祝勇,杨波 

 1，马松博士， 耶鲁大学管理学院  

 2，樊荣博士：    耶鲁大学生物医学工程系   

 3,   邓伯娟，知识产权律师，St.Onge Steward Johnston & Reens LLC                   

Lunch Break and Networking 12:30 PM - 1:00 PM 

1:00 PM - 2:00 PM 创新项目路演 — 介绍人：于开成，宣哲民，陈政 

 1，R&D on the Parts of Engine(发动机零部件研发和生产) 

 2，Anti-tumor micro molecule treatment（小分子抗肿瘤） 

 3，Big data center setup for Micro-headquarter company（微总部大数据中心建设） 

 4，Projects Master（项目通） 

2:00 PM - 2:20 PM Coffee Break and Networking  

2:20 PM - 3:30 PM 创新项目路演 二 介绍人：于开成，宣哲民，陈政 

 5，互联网+智能厨房; 

 6，Peer to Peer Photography Equipment Sharing Platform; 

 7，NanoX Mammography ;  

 8，Tang Tang Workout  

3:30 PM  --4:00 PM CAST-CT 顾问聘请仪式， CAST-CT 和微总部合作签约仪式 

4:00 PM Close Remark — 胡近, Chairman of Boards of Directors, CAST-CT 



Feature Keynote Speaker 

From Stone Age to Modern Nano-

electronics   

马佐平博士,美国工程院院士，马佐平教授曾任耶鲁大

学电子工程系系主任，现为耶鲁大学电子工程Raymond John 

Wean讲座教授，并担任微电子耶鲁研究中心共同主任，是美

国国家工程院院士、中国科学院外籍院士和电子与电机工程学会(IEEE) 院士。马佐

平曾获众多奖项，2005年获电子与电机工程学会“葛洛夫奖(Andrew S. Grove 

Award)”；2006年获美国半导体工业协会年度“学术研究奖(University Research-

er Award)”；2008年获得康乃狄克州颁发的“科技勋章 (Connecticut Medal of 

Technology)”。  

Selected Awards & Honors: 

 Life Fellow of the Institute of Electrical and Electronic Engineers 

(IEEE) 

 Honorary Professor of Chinese Academy of Sciences 

 Honorary Professor of Tianjin University 

 Honorary Professor of Tsinghua University 

 Honorary Professor of National Chiao Tung University 

 Honorary Guest Professor of Peking University 

 Advisory Professor of Fudan University 

 Life member of American Physical Society 



Keynote Speaker  

新形势下在中国创新创业的体会 

徐德清博士，智慧创新投资有限公司总裁，微总部科技发展有限

公司董事长，美国耶鲁大学电机系访问学者。1988 年获曼彻斯特大学

理工学院博士学位，同年赴美国耶鲁大学作博士后研究，曾任耶鲁大

学科学与工程计算中心助理主任。此后，曾在哈佛大学医学院信息技

术中心、耶鲁大学电机工程系从事研究和管理工作。徐德清博士曾在

旅美华人华侨的多个社团中担任领导职务，是美中经贸科技促进总会首任理事长，

2003 年开始回国工作，先后担任威望科技有限公司董事长、复博信息技术有限公司董

事长.徐德清博士是中国侨联海外委员，2006 年3 月以海外华人华侨特邀代表的身份

被邀请全程列席参加全国政协十届四次全体会议，是苏州市政协海外特邀代表。徐德

清博士兼任国家工信部软件及集成电路促进中心特邀专家、福建省人民政府顾问、苏

州市政府专家咨询团成员等职。 

 关于走出去及海外投资的观察和思考 

朱青  君投天地（Co.FUND) 创始人及CEO                    

君投天地(Co.Fund)位于曼哈顿时代广场的Wework, 致力于打造全球跨境

投融资平台，为政府及企业提供一站式跨境投融资服务，助力跨境招商引

资、招才引智，帮助传统企业转型升级。 

创始人朱青女士拥有清华大学自动化系工学硕士和纽约大学斯特恩商学院硕士学位，

在美国有超过10年的另类资产投资和管理经验。同时担任第五届中国侨联青年委员、

清华大学房地产协会理事、 大纽约地区清华校友会副会长等社会职务 



CAST-CT Annual Meeting 2017 
 中国深圳创业大赛第一届国际赛介绍  

 — 中国深圳住北美经贸代表处代表                    

创业项目的融资结构 

 马松博士， 耶鲁大学管理学院， 

Professor Ma’s main research interests are corporate fi-

nance, entrepreneurial finance, and innovation econom-

ics. His current research agenda focuses on understand-

ing economic frictions in the process of financing and organizing innova-

tion and entrepreneurial activities, and how to mitigate those frictions 

through financial and organizational arrangements. He also studies how 

entrepreneurship contributes to economic growth and the underlying 

mechanism.   

Dr. Ma received his PhD in Finance from Duke University’s Fuqua 
School of Business and his BA in Economics from Zhejiang University. 



CAST-CT Annual Meeting 2017 
Bio-Microdevices in CT: Technology Innovation & In-

dustrial Landscape   

樊荣博士：耶鲁大学生物医学工程系,Dr. Fan's research is fo-
cused on combining single-cell analysis technology and systems 

biology to study cell-cell communication and cellular heterogenei-

ty in human cancers and the immune system. In particular, his la-

boratory developed a microchip platform for highly multiplexed 

protein measurement in single cells and a microfluidic processor to facilitate 

genomic, epigenetic, and transcriptional profiling at the single-cell level. The 

end goal was to accelerate the translational development of these technology 

platforms to clinical tools for informative immune monitoring or cancer diagno-

sis. 

Ph.D., University of California, Berkeley 

B.S., University of Science and Technology of China 

Patent Filing Strategy:  U.S., China, or Elsewhere? Now 

or Later?  

邓伯娟，知识产权律师，St.Onge Steward Johnston & 

Reens LLC Attorney. Jenny Deng is an intellectual property law-

yer and Head of China Practice Group at St. Onge Steward Johnston 

& Reens LLC, a boutique IP law firm located at Stamford, Connecti-

cut.  She specializes in IP right protection and enforcement, IP portfolio man-

agement, patentability and freedom to operate (FTO) opinion, and contract 

negotiation. She also helps clients to defend lawsuits and resolve disputes.  

Prior to her legal career, Jenny was a scientist in drug discovery with Pfizer Inc., 

AbbVie, Inc., and BASF Pharma. Ms. Deng is a named inventor in a U.S. patent 

entitled “4-aminopyrrolopyrimidines as kinase inhibitors”. She also has co-authored 

many publications.  



CAST-CT Annual Meeting 2017 

创新项目路演 

1，R&D on the Parts of Engine(发动机零部件研发

和生产) 

2，Anti-tumor micro molecule treatment（小分子抗

肿瘤） 

3，Big data center setup for Micro-headquarter 

company（微总部大数据中心建设） 

4，Projects Master（项目通） 

5，互联网+智能厨房; 

6，Peer to Peer Photography Equipment Sharing 

Platform; 

7，NanoX Mammography;  

8，Tang Tang Workout  

 

 



            赞助商介绍 



                       赞助商介绍 

           

  Los Angeles Headquarters                                       New York City Branch Office   

  35 N. Lake Ave, Suite 730                                          110 Wall St., 11th Floor  

  Pasadena, CA 91101                                                  New York, New York 10005  



 主办方简介  

中国旅美康州科技协会（CAST-CT） 

于2001年创办，既作为中国旅美科技协会（CAST-USA，1992 年成立）的一个分会，也于2006年
在康州独立注册为非赢利机构，并于2008年初独立取得非赢利机 构免税资格。康州科协致力于建
立新一代华人学者和专业人士包括康州从北到南的科研人员、工程师、 企业、经贸和金融界人士
等的交流、合作、创业和发展的平台，并成为美中文化、科技、教育及经贸等 领域友谊和合作桥
梁的康州“桥头堡”。    

 

Sino-American Pharmaceutical Professionals Association, Connecticut, (SAPA-CT), 

founded in 2013, is an independent and nonprofit organization with over 300 members. 

The mission of SAPA is to promote the advancement of pharmaceutical science and 

biotechnology; to make contributions benefiting public health education; to facilitate 

scientific exchange and business cooperation between US and China; and to foster the career 

growth of pharmaceutical professionals   

 

耶鲁大学中国学生学者联合会（ACSSY）是在耶鲁大学注册的最大的华人非政治、非盈利组织。作 为康
涅狄格州最有活力的华人组织之一, ACSSY 一直致力于服务耶鲁及周边的华人社区，举办一系列文 娱、
体育、休闲、学术、职业发展等各项具有相当水准和影响力的活动，在增进与兄弟学联和组织间合 作和
凝聚力、弘扬中华文化的同时，也作为中美民间交流的重要桥梁之一，积极推动中美各层面各领域 的深

入沟通和合作 

 

Chinese American Professors Association in Connecticut (CAPA-CT)is to serve on 

any unfilled office positions, and to organize, lead or actively participate in scholarly 

and social activities of the Association. to promote intellectual and scholarly ex-

change between higher education institutions in Connecticut and China, as well as 

to aid students and young professionals of Chinese descent.  

 

The Chinese American  Heritage Association, Inc (CAHAI) based on Fairfield, CT was 

formed in 2016 and recognized by the IRS as a public charity under Section 501(c)(3) to 

hold the culture activities to promote an appreciation and awareness of Chinese culture 

and heritage (www.CAHAI.org) 

 

 

CAST Partners  



CAST-CT membership Form 
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